
 

   

Съветниците отново подкрепиха отписване на читалищни
задължения 
вторник, 14 юни 2016

 На извънредна сесия днес бе гледано върнатото от кмета Георг Спартански за ново обсъждане
решение на Общинския съвет да се отпишат задълженията на читалищата на територията на Община
Плевен, начислени за периода 2011 – 2015 г. Освен изложените си писмено мотиви кметът подчерта, че
не става въпрос за желание или нежелание, а за правни възможности, които Общинският съвет няма.
„Ежедневно съм засипван от молби на граждани за спешни ремонти, изграждане на детски площадки и
какво ли още не, затова всеки лев е важен”, обоснова се той. Въпреки доводите му с 23 гласа „за”, 5
„против” и 4 „въздържал се”, беше отново решено на читалищата на територията на Община Плевен да
не се начислява такса смет за периода 2011 – 2015 г. Съветниците задължиха читалищата в
едномесечен срок да подадат декларации по чл.14, ал.1 на Закона за местните данъци и такси. Според
кмета Георг Спартански и в този си вид решението на Общинския съвет е незаконосъобразно и той ще
го отнесе до Административния съд. 
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